
KRAJEVNA SKUPNOST LOKA 
Loka 51 
1434 LOKA PRI ZIDANEM MOSTU     
 
Številka: 031-0007/2022 
Datum:  27. 3. 2024 

Z A P I S N I K  

6. redne seje Sveta KS Loka pri Zidanem Mostu, ki je potekala v sredo,  27. 3. 2024 s 
pričetkom ob 18.00 uri v prostorih KS Loka 
 
Prisotni člani Sveta KS: Miha Primožič, Barbara Zakrajšek, Breda Rman, Franja Strniša, 
Anton Vidmar, Aleksander File. 
 
Odsotni člani Sveta KS: Drago Šantej opr. Cvetka Ostrovršnik opr.  
 
Ostali prisotni: Marjetka Flisek (referentka za KS na Občini Sevnica). 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika.  
 
Sejo vodi: Aleksander File, predsednik sveta KS Loka.  
 
Predsedujoči  je uvodoma pozdravil vse navzoče.  
 
 

Ad 1 

Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 

Ob začetku seje je bilo prisotnih 6 članov sveta, kar pomeni, da je svet KS Loka sklepčen.  
 
Predsedujoči pozdravi goste in člane sveta ter prebere predlog dnevnega reda in ga poda v 
razpravo ter potrditev.  
 
Predlog dnevnega reda: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda,  
2.   Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje sveta z dne 11. 12. 2023, 
3.   Obravnava dokumentov zaključnega računa za leto 2023, 
4.   Vodooskrba v krajevni skupnosti Loka, 
5.   Pregled vlog in dopisov, 
6.   Pobude in predlogi članov sveta, 
7.   Razno.  
 
Razprave ni. 
 
Sklep: 
Svet KS Loka soglasno sprejme predlagani dnevni red. 
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep je sprejet.  
 
 
 
 
 



Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 5. redne seje sveta z dne 11.12.2023 

Člani sveta so zapisnik prejeli kot gradivo skupaj z vabilom na sejo. Predsednik predlaga 
razpravo glede na zapisnik prejšnje seje.  

Pri točki Ad 6 se v četrtem odstavku popravi: namesto Anton Vidmar je Drago Šantej.  

Breda Rman sprašuje, če je okvarjen reflektor na asfaltnem igrišču na Bregu zamenjan. 
Predsednik pove, da še ne. Ocenjena vrednost znaša 700,00 EUR.  

 
SKLEP: 
Člani sveta KS Loka so potrdili zapisnik 5. seje sveta KS Loka z dne 11.12.2023. 
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep sprejet.  

 
 

Ad 3 
Obravnava dokumentov zaključnega računa za leto 2023 

 
Člani sveta so gradivo prejeli skupaj z vabilom.  
 
SKLEP: 
Svet Krajevne skupnosti Loka pri Zidanem Mostu se je na svoji 6. redni seji dne, 27. 3. 
2024 seznanil z dokumenti zaključnega računa Krajevne skupnosti Loka pri Zidanem 
Mostu za leto 2023 in predlaga Občinskemu svetu Občine Sevnica, da ga sprejme.  
Izid glasovanja: 6 za 0 proti (prisotnih 6). 
Sklep sprejet. 
 

Ad 4 
Vodooskrba v krajevni skupnosti Loka 

 
Predsednik članom sveta predstavi problematiko vodovodnega sistema na  Čelovniku, ki je v 
upravljanju VO Čelovnik in KS Loka. Za KS Loka vodovodni sistem predstavlja veliko 
stroškovno postavko (popravila, vzdrževalna dela in plačilo električne energije za črpalke). Pri 
vzorčenju vode je ponovno ugotovljena, da voda ni pitna brez prekuhavanja.  
Predsednik odpre razpravo. Iz razprave se povzame, da predmetnega vodovodnega sistema 
javno podjetje Komunala d.o.o. ne želi prevzeti v svoje upravljanje. Vzrok za oporečno vodo je 
najverjetneje paša živine nad rezervoarjem. Člani sveta so mnenja, da se o problematiki 
ponovno opozori pristojne službe na Občini Sevnica in podjetja Komunale Sevnica d.o.o. 
Potrebno jih je seznaniti tudi s stroškovno situacijo vzdrževanje vodovoda na Čelovniku, saj je 
strošek za finančni načrt KS Loka prevelik. Potrebno je najti dolgoročno rešitev, da bodo krajani 
na območju Čelovnika oskrbovani z zdravo pitno vodo.  
 
Anton Vidmar opozori, da je potrebno dolgoročno urediti vodooskrbo zaselka Jevša, ki se 
trenutno oskrbuje z viškom vode iz vodovodnega sistema Razbor. Po razpravi so člani sveta 
mnenja, da je potrebno o zadevi obvestiti pristojne službe Občine Sevnica.  
 

 
Ad 5 

Pregled vlog in dopisov 
 
Predsednik člane sveta seznani, da sta  na sedež Občine Sevnica in Krajevne skupnosti Loka 
prispeli anonimni pismi vezano na tematiko starejše stavbe v Loki, ki je bila v večletnem 
lastništvu Sadjarstva Blanca. Trenutno je stavba v lasti Občine Sevnica.  V pismu so navedene 
ideje za preureditev objekta, ker anonimni pisec ni za projekt rušenja objekta. V nadaljevanju 



predsednik predstavi uradno zabeležko terenskega ogleda gospodarskega objekta Loka pri 
Zidanem Mostu 58 z dne 18.3.2024 v vezi ohranitve predmetnega gospodarskega objekta na 
katerem so bili prisotni župan občine Sevnica, predstavniki občine Sevnica, predstavniki 
krajanov in predstavniki ZVKDS OE Celje.  
Predsednik odpre razpravo. Od pristojnih na Občini Sevnica se pričakuje konkreten odgovor 
glede dokončne ureditve vezano na uskladitve z ZVKDS OE Celje. Člani sveta so mnenja, da 
kraj Loka potrebuje odprti prostor.  
 
Predsednik v nadaljevanju pove, da je bila podana vloga za umestitev bankomata v Loki. 
Na sedež Ks Loka je prispela vloga Damjana Suhodolčana s prošnjo za ureditev ceste (javno 
dobro) od glavne ceste R3 (Breg-Sevnica-Brestanica), prva parcela št.  1057 do parcele št. 
976/3 k.o. Breg. Ob dežju prihaja do jam, ki jih krajani urejajo sami z nabavo peska. Terenski 
ogled je bil že izveden. Vaščani so pripravljeni sodelovati. Predsednik predlaga izdelavo 
stroškovne ocene potrebne ureditve, da se zadevo uvrsti v finančni načrt krajevne skupnosti.  
 
Predsednik pove, da bil prisoten na sestanku pri Trebše Ludviku, kjer je bil prisoten tudi župan 
občine Sevnica in strokovni sodelavec zaradi sanacije plazu nad nogometnim igriščem. S 
strani Občine Sevnica je odobren dovoz dveh kamionov gramoza.  
 
 

Ad 6 
Pobude in predlogi članov sveta 

 
Predsednik pove, da je Šantej Drago izpostavil potrebo po ureditvi in odmeri lokalne ceste, ki 
je bližnjica iz Razborja v Dole proti ruskem mostu.  
 
Breda Rman izpostavi potrebo po ureditvi cesti, ki gre v Podvine mimo Gračnerja in Pompeta. 
Predsednik pove, da so bili s strani krajevne skupnosti že vložena sredstva v predmetno cesto. 
Od krajanov se pričakuje, da bi manjše ureditve opravili sami.  
 
Franja Strniša izpostavi potrebne ureditve na cesti Čelovnik – Pleš. Cesta pri Špeglu in 
Mesojedcu se poseda.  
 
Na pobudo Brede Rman glede vprašanja nekategorizirane ceste od Štavta naprej v gozd, med 
člani sveta poteka razprava glede postopkov prekategorizacij. O zadevi se je potrebno 
pozanimati pri  pristojnih službah Občine Sevnica.  
 
Miha Primožič izpostavi, da ne dela svetilka javne razsvetljave pri naslovu Račica 19 a. 
Izpostavi tudi posedanje ceste nad avtobusno postajo Račica in potrebo po čiščenju zaprtega 
vodotoka pod Šinkovcem, saj je cev 80% zamašena s peskom. Opozori, da je potrebno 
zamenjati zlomljen pokrov na jašku v naselju Račica pri stanovanjski hiši Očko. Predlaga, da 
se uredi čimprejšnji terenski ogled zaradi posedanja ceste okrog jaška na državni cesti pri  
stanovanjski hiši Musar.  
 
Anton Vidmar pove, da so dostavljeni novi goli na igrišču na Razborju. Potrebno je postaviti še 
klopco. Na parkirišču pri avtobusni postaji na Liscah je jašek popravljen, potrebna je še 
preplastitev parkirišča. Pri županu Občine Sevnica se je potrebno pozanimati kdaj bo 
dostavljena kosilnica za košnjo javnih površin. Predlaga ureditev ceste s posipom na Lovrencu. 
Iz Razbora proti Okroglicam je opažen usad.  
 
Beda Rman sprašuje, kdo čisti plastične avtobusne postaje ob državni cesti.  
 
Miha Primožič poda predlog postavitve nove klopi pri rezervoarju.  
 



Na pobudo predsednika o organizaciji čistilne akcije, se člani sveta dogovorijo, da bo le-ta 
potekala 6. aprila, zbor pri gasilskem domu v Loki ob 8.uri. Člani sveta razširijo informacije in 
organizirajo čiščenje po posameznih okrajih.  
 
Predsednik članom sveta ponudi postavitev informativnega kozolčka. V razpravi člani sveta 
podajo pobudo, da se kozolček postavi na Bregu pri avtobusni postaji.  
 
Miha Primožič prosi za nabavo barv za les, ker bi želeli obnoviti lesene dele na avtobusni 
postaji in informativnih kozolčkih.  
 
 

Ad 6 
Razno 

 
Točka Ad 6 ni bila obravnavana. 
 
Predsednik se zahvali vsem prisotnim na seji. 
 
Seja zaključena ob 19.28  uri. 
 
Ob zaključku seje je bilo prisotnih 6 članov sveta.  
 
 
 
 
Zapisala:       Predsednik Sveta KS Loka 
Marjetka Flisek                                                                           Aleksander File 
 

 


